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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem támogatta a Belügyminisztérium Csabacsüd jégkárt szenvedett
lakosait?"címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Lamperth
Mónika belügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az özönvíz szörnyű veszteséget okozott sok-sok országnak és családnak . A károk
helyreállítása rengeteg pénzt és energiát követel, melyhez természetesnek tartjuk
Magyarország vállalását és azt a széles körű összefogást, mely az emberek ezreit mozgatta
meg. A gyűjtéssel mélyen egyetértve, ám településeink állapotát, állampolgáraink anyagi és
szociális helyzetét figyelembe véve mégis felmerül a kérdés : miért nem támogatjuk a
rászorulókat, a hátrányos helyzetű településeket is? Miért nem támogatta a
Belügyminisztérium Csabacsüd jégkárt szenvedett lakosait?

Budapest, 2005 . június 18 .
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